
SPØRGSMÅL NR. S 876
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Transportministeren

Dato: 21. november 2011

Stillet af: Ellen Trane Nørby (V)

Hvad er grunden til, at ministeren ikke allerede har reageret på baggrund af 

høringssvarene fra DSB og DB vedrørende dobbeltspor på strækningen 

Vojens-Vamdrup og i den forbindelse har bedt Banedanmark om at 

udarbejde mere hensigtsmæssige forslag?

(Spm. nr. S 876).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 21. november 2011

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på 
Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk.


